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          Объектом исследования для выполнения работы было выбрано предприятие АО «Райффайзенбанк».
Были рассмотрены теоретические аспекты формирования портфеля ценных бумаг.
Целью выпускной квалификационной работы является анализ портфеля ценных бумаг предприятия АО «Райффайзенбанк» для разработки предложения по повышению эффективности портфеля.
Была рассмотрена структура вложений в долговые ценные бумаги АО «Райффайзенбанк».
На основе разработано предложение по повышению эффективности портфеля ценных бумаг.
        

        
          The object of the study to perform the work was chosen the company "Raiffaisenbank".
The theoretical aspects of the formation of a securities portfolio were considered.
The purpose of the final qualifying work is to analyze the securities portfolio of the enterprise of «Raiffeisenbank» in order to develop a proposal to improve the performance of the portfolio.
The structure of investments in debt securities of "Raiffeisenbank" was considered.
On the basis of a proposal to improve the efficiency of the securities portfolio.
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